
Rada Miejska Gminy Lubomierz 

Do protokołu  

KOMISJA Sfery  Budżetowej Gospodarczej  i Przestrzegania Prawa, KOMISJA Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska.  17 marca 2020 

Informacja telefoniczna od Radny Wojciech Nowicki (09:00) 

„W sprawie projektu uchwały XVIII w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego 

mieszczącego się w budynku użyteczności publicznej Maciejowiec 6 i wniosku Radnego  Mariusza 

Kozłowskiego o opinie Sołectwa Maciejowiec dotyczącej projektu uchwały.  

W wyniku konsultacji z Radą Sołecką uzyskano informację, że zostanie wyrażona negatywna opinia, 

która zostanie przesłana do UG do 24 marca.  Radny wyraża obawy związane z ewentualnymi 

problemami w przyszłości dotyczącymi remontu budynku, kiedy w budynku będą partycypowały trzy 

podmioty, dwa prywatne i Gmina Lubomierz. Ponadto projekt może spowodować utrudnienia w 

funkcjonowaniu budynku użyteczności , ze względu na brak możliwości oddzielenia części prywatnej 

ze względu na rozmieszczenie pomieszczeń. „Przesłano do Burmistrza Marka Chrabąszcza i 

m.chrabaszcz@poczta.onet.pl, i Sekretarza Adama Skrzydłowskiego.  

a.skrzydlowski@lubomierz.pl 

 Odpowiedź Burmistrz Marek Chrabąszcz: 

Czekamy na opinie Rady Sołeckiej, decyzje podejmuje Rada Gminy w zakresie uchwały. Rada w 

swoje mądrości podejmie właściwą decyzję. Obecnie czekamy na opinie rady sołeckiej wraz z 

uzasadnieniem. Marek Chrabąszcz.  

 Odpowiedź Kierownik Ref  Technicznego Przemysław Kułaga  

 Korzyści ze sprzedaży nieruchomości wynikają z partycypowania właściciela w kosztach związanych 

z remontem. Obecnie koszty te są ponoszone przez Gminę.  

 

Wiadomość e-mail od Radnej Anny Mielniczyn: pon., 16 mar, 20:12  

1. Pyt dot sprawozdanie z działalności LCK 

Grudzień 2019. Andrzejki w Maciejowcu i Olesznej. - zabawa w Olesznej (niewiem jak w 

Maciejowcu) odbywała się na zasadzie składki od osób które uczestniczyły później w ww 

zabawie. Więc dlaczego ZAIKS został opłacony z Funduszy OKiS? 

Pyt dot biblioteki. Przesłano do Dyrektora LCK – b.chran@interia.pl 

1.Czy połączenie Biblioteki nie będzie kolidowalo z pozyskiwaniem funduszy na np zakup 

książek i innych materiałów potrzebnych do funkcjonowania ? Przesłano do Dyrektora LCK 

– b.chran@interia.pl 

2. Czy obecni pracownicy biblioteki też będą się zajmować ( jeśli oczywiście zajdzie taka 

potrzeba) praca i zajęciami którymi obecnie zajmuja się obecni pracownicy LCK ( chodzi o 

pracę na festynach zazwyczaj w weekendy) ? Przesłano do Dyrektora LCK – 

b.chran@interia.pl 

3.,czy zostały przeprowadzone rozmowy z pracownikami o ewentualnym połączeniu. Czy 

pracownicy mieli możliwość wypowiedzenia się na ten temat? Przesłano do Dyrektora LCK 



– b.chran@interia.pl 

 

Odpowiedź Dyrektora LCK (09:41) 

1.Sołectwa zamieszczając informację o współorganizowaniu imprezy przez OKiS są 

zwolnone z opłaty Zaiks ponieważ płacimy stały abonament. natomiast jeżeli sołectwo 

angażuje zespół opłata Zaiks leży w gestii sołectwa. 

2.Połączenie nic nie zmienia w funkcjonowaniu biblioteki wręcz stwarza większe możliwości 

3 Tak pracownicy rozmawiali z burmistrzem miasta.  

2 Pracownicy będą wspierać działania LCK tak jak to ma miejsce obecnie 

 

Sprawy różne. 

Jak rozwiązać problem wyworzenia przez nieznane osoby śmieci na teren po bylej kopalni w 

Radoniowie. FOTOPULAPKA? Przesłano do Komendanta Straży Miejskiej 

smlubomierz@wp.pl 

  

Dziękuję 

Anna Mielniczyn 

 

 

Odpowiedź, komendant SM (09:39) 

Oczywiście, w takich przypadkach istnieje możliwość wykorzystania fotopułaki. Straż 

Miejska w Lubomierzu prosi o wcześniejszy kontakt i omówimy sposób i termin 

ustawienia urządzenia.  

 

Z poważaniem  

Komendant Sm Lubomierz  

Artur Okuniewicz 
 

 

Wiadomość e-mail od Radnej Małgorzaty Pasierbskiej. (09:38) 

W punkcie IV ( Sprawozdanie z działalności Muzeum Kargula i Pawlaka), tabela 2 zaszła pomyłka 

dotycząca okresu  sprzedaży pamiątek i biletów wstępu. M.Pasierbska Przesłano do Dyrektora LCK 

– b.chran@interia.pl 

 

Odpowiedź, Michał Pater 09:50 

Sporządzenie tej części sprawozdania należało do mnie. Najmocniej przepraszam za pomyłkę. 

Oczywiście dane dotyczą okresu od 01.01.2019 – 31.12.2019. Danych z  końca 2020 roku jeszcze nie 

mamy. Dokonam weryfikacji błędu.  Dziękuję za informację.  

 

Pytanie od Marcin Zając (10:12) 

W jaki sposób Gmina jest przygotowana do funkcjonowania obecnej sytuacji związanej z 

rozprzestrzenianiem się korona wirusa?  Przesłano do i Sekretarza Adama Skrzydłowskiego.  

a.skrzydlowski@lubomierz.pl 



Odpowiedź. Sekretarz Adam Skrzydłowski: 

Czekamy na środki dezynfekcyjne, zamówiliśmy maseczki jednorazowego uzytku, które będą 

zadysponowane dla OSP i pracowników, zamówiliśmy gogle dla OSP, w pierwzej kolejności nie będą 

dysponowane słuszny OSP, w zakresie osób zarażonych COV- 19, Wsparcie OSP może polegać na 

dowożeniu żywności i leków, współpracy MOPS i z Policją. Czekamy na obiecane środki z 

Ministerstwa Edukacji Narodowej.  

 

                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                                                (-) Michał Pater 


